
I Z V A D A K 

iz zapisnika 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Biograda na Moru održane dana  
31. srpnja 2013. godine u Gradskoj  vijećnici  Grada Biograda na Moru, Trg kralja Tomislava 5 s 
početkom u 19,05 sati. 
 Sjednica se snima. 

Prema prozivniku utvrđeno je da je sjednici  nazočno svih 15 vijećnika. 
 

Sjednici su nazočni: Ivan Knez gradonačelnik, Suzana Horvat Kolanović – Jedinstveni upravni 
odjel, Ivo Stopfer, voditelj Odsjek za gospodarstvo i financije,Tonči Šangulin županijski vijećnik, 
Gabriela Pribilović predsjednica I Mjesnog odbora, predstavnici medija (Jelica Farkaš, Radio BnM, 
Biogradski  glasnik , Zadarski list, Radio Zadar). 

Sjednicom predsjedava Melanija Ražov Radas, dr.med. predsjednica Gradskog vijeća. 
Zapisnik vodi Ana Nimac administrativna tajnica. 
Verifikacija zapisnika sa 2 sjednice usvojena bez primjedbi. 

            Vijećnica Mira Ražnjević: Predložila je da se točka 6. dnevog reda Prijedlog Odluke o 
davanju u zakup poslovnog prostora skine s dnevnog reda iz razloga što nije u skladu sa zakonom, 
odlukom se ne može utvrditi mjesečni iznos zakupnine, već se javnim natječajem može utvrditi samo 
početni iznos. 
 Gradonačelnik je predložio da se točka ne skida s dnevnog reda, nego da se odluka dopuni na 
način kako je predložila vijećnica Mira Ražnjević da ispred 30 kn po metru četvornom  mjesečnog 
zakupa stoji u „početnom iznosu“od 30 kuna po metru četvornom“. 
 
Predložena je dopuna dnevnog reda:  

7. Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o raspolaganju i upravljanju nekretninama u vlasništvu 
Grada Biograda na Moru. 

8. Prijedlog Odluke o izradi izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone zabavnog centra 
južno od JTC u Biogradu na Moru.  

 
       Predložen je slijedeći 

 
D N E V N I    R E D: 

 
1. Aktualni sat 
2. Prijedlog izmjena i dopuna proračuna Grada Biograda na Moru za 2013. godinu (Rebalans III) 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o izvršenju Proračuna Grada Biograda na Moru za 

2013. godinu 
4. Prijedlog analize stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Biograda na Moru u 

2012. godini 
5. Prijedlog plana operativne primjene Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 

požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2013. godini na području grada Biograda na Moru 
6. Prijedlog Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora 
7. Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o raspolaganju i upravljanju nekretninama u vlasništvu 

Grada Biograda na Moru. 
8. Prijedlog Odluke o izradi izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone zabavnog centra 

južno od JTC u Biogradu na Moru.  
 
   Predloženi dnevni red usvojen sa 9 glasova“ZA“ 3 „PROTIV“ 3 „SUZDRŽANO“. 
 
 
 
 



AD/1. ODRŽAN JE AKTUALNI SAT. 
     Potpredsjednica Gradskog vijeća Slavica Jeličić: 

1. Koliko je izdano koncesijskih odobrenja i ugovora o zakupu javne površine od početka ove 
godine? 
Kakav je financijski rezultat u naplati do sada po tim osnovama? 

     U svezi istog molim da mi odgovorite da li se za svako povećanje površine koja se koristi izdaje 
novo rješenje sa novim iznosom naknade. Vidimo da se površine koje koriste pojedini lokali (bilo 
ugostiteljski ili ostali) svakodnevno šire prema ulicama  i na trotoare. Da li službe svakodnevno stignu 
pisati nova rješenja ili se plaća po prije izdanom rješenju, a po volji vlasnika lokala  je da zauzmu 
koliko im je potrebno prostora. 
      Molim  da mi  na ovo pitanje odgovorite pismenim putem. 
   2. 
       Zašto još nije podnesen godišnji izvještaj o izvršenju proračuna za prošlu godinu iako je zakonski 
rok bio do kraja lipnja ove godine (pravilnik o plugodišnjerm i godišnjemizvršenju proračuna NN 
24/13). 
      Gradonačelnik: Biti će na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća. 
 
Vijećnica Mira Ražnjević:  
    
 1.Na web stranici Grada u poglavlju JAVNA NABAVA-ugovori o javnoj nabavi i okvirni 
spoprazumi, podaci su neažurirani i nepotpuni. Prema unesenim podacima u 2012. godini Grad je 
sklopio samo jedan ugovor o javnoj nabavi, a u 2013. godini također samo jedan (a i taj je pogrešno 
unesen). Mogu li vašći informatičari ubuduće te podatke unositi redovno i točno? 
 
   2. Prošle godine poništena je javna nabava za izvođenje građevinskih radova  proširenja gradskog 
groblja, a 2013. godine poništena je javna nabava za izvođenje građevinskih radova sportsko 
rekreacionog centra na Kosi Zapad. Možete li odgovoriti iz kojih razloga su poništene navedene javne 
nabave. 
       Gradonačelnik: Na prvo pitanje odgovorit će pismeno Davor Ivanović, voditelj Odsjeka za 
prostorno uređenje, graditeljstv o i zaštitu okoliša. 
 Što se tiče drugog pitanja natječaji su poništeni iz razloga što su cijene pristiglih ponuda bile veće od 
osiguranih sredstava  za nabavu, zapravo smo samo htjeli viditi koji bi bio iznos samo da imamo 
informaciju kako bi mogli planirati u Proračunu. 
      Vijećnik Ivan Sambunjak: 
       Pitanje upućeno gradonačelniku. Da li se nešto može napraviti  po pitanju prostora za košarkaško 
igralište u Gradu Biogradu na Moru, te da li bi na čestici 3795 ispod škverića koja je u  vlasništv u 
grada 1/1 mogli samo izbetonirati  prostor za košarkaško igralište. 
        Gradonačelnik: Upoznat sam  s problemom bolnice oni su odlučili da se to više ne može koristi 
vlasnik je Zadarska Županija i Grad nema nikakve ingerencije Plaža Bošana je pomorsko dobro i 
nikakvi radovi se ne mogu obavljati bez projekta i građevinske dozvole.. Grad ima dvije dvorane i 
omogućeno je preko zime da se koriste, imamo igralište kod Osnovne škole razgovarao sam sa 
ravnateljom škole i uputio gospodina Damira Jadrešin kod ravnatelja škole. Grad bi pomogao u iznosu 
od 50.000,00 kn i slijedeće godine će osigurati sredstva u proračunu. 
 
       Vijećnik Leo Zorica: Ranije sam  se već kontaktirao Gradonačelnika,  a vezano za igralište kod 
Osnovne škole za koje smo dobili fantastičan projekt cijena je bila 400.000,00 kn garancija 10 godina 
namjena više športova, s obzirom da smo u gradu prije imali 4 otvorena igrališta ovo bi bilo bogom 
dano igralište, međutim upućeni smo da se javimo Županiji obratli smo se županiji oni su nas opet 
vratili Osnovnoj školi.  Moje pitanje da li se po tom pitanju može nešto napraviti? 
      Gradonačelnik: Vi ste postavili pitanje i sami ste već odgovorili da to nije vlassništvo Grada nego 
Županije. Grad može samo pokušati razgovarati, kad sam razgovarao s Vama i s vašim kolegom istog 
dana uputio dopis Županiji na koji do danas nije odgovoreno. 
   Vijećnik Leo Zorica: Ako će te iskreni odgovor to uopće nije sportsko igralište. Moje pitanje je da 
li je još uvijek važeća Odluka koju je 1996. godine donijelo Gradsko vijeće Grada Biograda na Moru o 
preuzimanju svih sportskih objekata na upravljanje. 



    Gradonačelnik: Za tu odluku znam dobio sam je od osobe koju i vi znate, ta odluka ne može se 
primjeniti, meni je žao što ti ljudi koji su donosili te odluke nisu to primjenili. Na žalost ne može se 
više ništa napraviti po tom pitanju. 
    
     Vijećnik Ivan Babara:  Da li je moguće da napravimo jednu ekspertnu skupinu  bez novčane 
naknade 4-5 vijećnika , koji će imati pojedini segment npr. problematiku šetnice, komunalije i dr. Što 
se tiče šetnice  mogu zamoliti moje prijatelje arhitekte da napravimo idejno rješenje koje neće ništa 
koštati Grad i da vidimo da li na tom pravcu možemo ići da rješimo problem šetnice i nadam se da 
„Ružno pače“ postane za par godina jedan „Lipi labud“ na ponos svih građana Grada Biograda na 
Moru. 
    Gradonačelnik: Načelno nemam ništa protiv međutim moramo znati da je ta čestica u sudskom 
sporu između Grada i Ilirije. 
     Vijećnik Leo Zorica : Zanima me da li se na plaži Soline naplaćuje privezište brodova mahom su 
to gumenjaci, nastavak mog pitanja je ,  ima li neki redar koji to kontrolira s obzirom da se velik broj 
brodova veže u plivačkoj zoni, znači unutar  pluta i vezani su za pluto, znači ništa nije zlonamjerno 
čisto, pošto se i ja tamo kupam znači vidim da brodovi ulaze među kupače i nije ugodna slika, svake 
godine je sve više i više takvih brodova, molim da se provjeri tko može uvesti malo reda. 
    Gradonačelnik: Gospodine Zorica, sve sam vidio i znam, na žalost  Grad tu ne može ništa napraviti  
to je u nadležnosti Lučke kapetanije, po tom pitanju dobivali smo dopise, toga ima i po plaži Soline i 
stalim uvalama, poslali smo dopis nadležnom Ministarstvu međutim odgovor nismo dobili, nije to 
samo na plažama već i u sportskoj lučici gdje nitko ne plaća niti jednu kunu. Sve ono što se naplaćuje 
radi se mimo Zakona. Te poslove obavljala  je Bošana, međutim to više nije u nadležnosti Bošane niti 
Grada, Grad je zatražio da se utvrde granice pomorskog dobra prije 5 godina. Ponavljam Grad nema 
nikakve nadležnosti. 
     
AD/2. 
       
     Vijećnik Ivan Babara Na pitanje  zašto se povećao iznos kredita od 4.778.347  kn na 6.000.000,00 
kn znači od 9.04. 2013. godine kad je donesen II Rebalans iznos je povećan  u iznosu od 25%. 
(1.200.000,00 kn) 
      Gradonačelnik : Ovdje se radi samo o kamatama koje bi mi trebali platiti  bankama pretpostavka 
je da će to sve skupa trajati 3 godine, ponavljam 99% neće se dogoditi, međutim taj iznos mi moramo 
imati u proračunu.  
     Ivo Stopfer voditelj Odsjeka za gospodarstvo i financije odgovorio je na pitanje vijećnika, 
koliko se kredita iskoristi toliko će se i vraćati. Banka će plaćati direktno izvođaču radova, koliko 
nastane troška toliko će i biti troška, nema iznad tog. 
 
 
      Potpredsjednica Gradskog vijeća Slavica Jeličić: U javnoj  objavi bio je točan iznos koji 
gospodin Babara  govori, znači 1.200.000,00 kn su trebali biti prikupljeni u stavci komunalnog 
doprinosa, znači taj dio kamata mora se pokriti iz stavke komunalnog doprinosa ako je to kamata. 
      Gradsko vijeće sa 9 glasova „ZA“ 6 „PROTIV“ donosi izmjene i dopune proračuna Grada 
Biograda na Moru za 2013. godinu (Rebalans III) 
 
AD/3. 
     Gradsko vijeće jednoglasno donosi Odluku o izmjenama Odluke o izvršenju Proračuna Grada 
Biograda na Moru za 2013. godinu 
 
AD/4.  
     Gradsko vijeće jednoglasno usvaja Analizu stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada 
Biograda na Moru u 2012. godini. 
 
 
 
 



 
AD/5. 
 Vijećnik Ivan Babara dao je prijedlog kad se bude radila kanalizacija da se  napravi jedna povijesna 
stvar, pojačati pritisak vode i napraviti 3 hidrantne mreže kroz park Soline 3 priključka na svaki 
priključak može ići 9 cijevi. 
          Na pitanje predsjednice Gradskog vijeća Melanije Ražov Radas da li će  taj prijedlog dati u 
pisanom obliku vijećnik Ivan Babara je odgovorio da je ovo samo pijedlog gradonačelniku da o tome 
razmisli. 
    Gradsko vijeće jednoglasno donosi Plan operativne primjene Programa aktivnosti u provedbi 
posebnih mjera zaštite od požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2013. godini na području grada 
Biograda na Moru 
 
AD/6. 
      
      Na pitanje potpredsjednice Gradskog vijeća Slavice Jeličić hoće li se doboti izvod na kojem piše 
da je taj novac uplaćen Ivo Stopfer voditelj Odsjeka za gospodarstvo i financije odgovorio je da je na 
str. Rashodi planiran iznos od 6.250.000,00 kn za adaptaciju zgrade stare škole ono što će doći u 
Proračun. 
      Vijećnica Mira Ražnjević i vijećnici Ivan Babara i Ivan Sambunjak mišljenja su  da bi se 
natječaj mogao raspisati i za neku drugu djelatnost, gdje bi se mogla postići veća cjena zakupa. 
      Gradonačelnik: U interesu je Grada Biograda na Moru da to bude za Visoko obrazovanje. 
       Uz nadpunu da ispred 30 kn po metru četvornom  mjesečnog zakupa stoji u „početnom iznosu“od 
30 kuna po metru četvornom“. 
 
     Gradsko vijeće sa 9 glasova „ZA“ 2 „PROTIV“ 4 „SUZDRŽANO“ donosi Odluku o davanju u 
zakup poslovnog prostora. 
 
AD/7. 
      Gradsko vijeće sa 9 glasova „ZA“ 6 „SUZDRŽANO“ donosi Odluku o dopunama Odluke o 
raspolaganju i upravljanju nekretninama u vlasništvu Grada Biograda na Moru. 
 
 
AD/8.  
        Gradsko vijeće sa 9 glasova „ZA“ 1 „PROTIV“ 5 „SUZDRŽANO“ donosi Odluku 
 o izradi izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone zabavnog centra južno od JTC u Biogradu na 
Moru.  
         
 Svi akti biti će objavljeni u „Službenom glasniku Grada Biograda na Moru“ i WEB stranicama 
Grada. 
 
S ovim je dnevni red iscrpljen 
Sjednica je zaključena u 20,30 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik vodila                              Predsjednica Gradskog vijeća 
Ana Nimac, v.r.                                                                          Melanija Ražov Radas, dr. med.,v.r. 


